

# Møtereferat

## Norsk Schäferhund Klub - Hovedstyret



Dato;	Sted;	Deltakere;	Møtenr.
28.08.2019	Skype	Geir Flønes , Rune Gundersen, Arne Kristianstuen, Lisbeth Kvinge, Tommy Oftedal, Christopher Andersen, HBU Rolf Syversen,	Nr. 10. 2019

	Agenda		Ansvarlig
1	Godkjenning av referat	Referat nr. 9 Godkjent Web referat, nr 6, 7 og 8, blir lagt ut 29/8	Rune Geir
2	Gjennomgang av maillogg/post 15/8 – 28/8	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Dialogmøte med KG RIK , HBU deltar</li> <li>• Kårede hunder er konvertert fra pdf til Excel</li> </ul>	Rolf Tommy
3	Gjennomgang av annen post	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Billetter til Siegershow er kommet til Arne.</li> </ul>	
4	Økonomi	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Mail om utbetaling, avsender Geir Flønes , svindel forsøk.</li> <li>• Alt gjeldende NV er fakturert, regner med at vi går i 0,- ihht handlingsplanen.</li> <li>• Resultat totalt i klubben pr 1/7, pluss kr. 112.000,-</li> </ul>	
5	Diverse fra avdelingene	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Intet spesielt, mange møter ang «leder saken»</li> </ul>	
6	HBU videre	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Resterende HBU har hatt møte, vurdert LP på NV, planlagt saker til fellesmøte.</li> <li>• IGP NM, alt under kontroll, premiene har ankommet Trondheim.</li> <li>• Hvem har tilgang til HBU sin Facebook side, Rolf får ikke lagt ut.</li> <li>• HBU har funnet instruktør til ungdomssamling, Cathrine Stenmoe,</li> <li>• Geir sende papir ang Dialogmøte til Rolf.</li> <li>• Ronny Vestli ønsker HBU tar kontakt angående skogbruks.</li> </ul>	Rolf
7	Nytt fra Avlssekretariatet (AST)	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Endre hjemmeside fanen, nytt navn AST, mailadresse på de to med kåringer.</li> <li>• Tommy kontroll på innkommende mail, videresender til Mona og ..... mangler tilbakemelding, Tommy ringer de.</li> <li>• Kåringspapirer fra NV er ikke sendt ut.</li> </ul>	Geir Tommy
8	Orientering om kommende møter/representasjon	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Fellesmøte 21-22 sept,</li> </ul>	Geir
9	Ungdomsarbeid	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Samling 13-15 sept på Hedmark, 9 påmeldte, instruktører som er avtalt Cathrine Stenmoe og Espen Rønning,</li> <li>• Overnatting er ordnet, rimelig</li> <li>• De fleste har med egen hund, de andre får låne.</li> <li>• Ordne disp, fra foresatte om at vi kan bruke bilder på FB</li> </ul>	Christopher
10	Disiplinærsaker (status fra DU)		
11	<b>Andre saker</b>		
a	<b>Valg av sekretær</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Forslag på sekretær. Vi støtter valgkomiteens forslag, John Hald Nymoen, enstemmig valgt av HS.</li> </ul>	
b	<b>Profilering av rasen</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• . HS har mottatt et forslag om en TV-dokumentar, mye av kostandene kan dekkes av sponsorer, trekke inn andre til å hjelpe HS, vi diskuterer dette på dialogmøte.</li> </ul>	
c	<b>Leder saken</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 11 avdelinger står oppført under en mail om nytt krav, med fortsatt ingen underskrifter. DU setter opp en liste med punkter som DU har, klart, enkelt og tydelig. Oversender til HS for gjennomlesning før det legges ut på hjemmesiden.</li> </ul>	

# Møtereferat

## Norsk Schäferhund Klub - Hovedstyret



Dato;	Sted;	Deltakere;	Møtenr.
28.08.2019	Skype	Geir Flønes , Rune Gundersen, Arne Kristianstuen, Lisbeth Kvinge, Tommy Oftedal, Christopher Andersen, HBU Rolf Syversen,	Nr. 10. 2019

d	<b>Fellesmøte 21-22 sept</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Se på lover og regler, HBU sine regler, mange ser på avlsregler, ny organisasjon, ny hjemmeside (her har visst vår sekretær mange ideer).</li> <li>• Geir setter opp agenda, vi andre sender forslag til Geir på de punktene vi skal behandle.</li> <li>• 100 års jubileum (Stifter mars 1922): Hvilken feiring skal vi arrangere rundt om i landet,</li> </ul>	
12	<b>DU saker</b>		Geir Arne
13	<b>Eventuelt</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Royal Canin hovedsponsor</b>, kan vi ha flere «hovedsponsorer»? Vi mottar verdier for ca. 130.000,- fra RC totalt på et år. Skal vi sjekke opp andre?</li> <li>• <b>Reiseregning skjema</b>. Vi endrer satsene på reise slik at vi får like satser som NKK. Tommy lager skrivbart dokument og Lisbeth endre skjema.</li> <li>• <b>WUSV</b>, møte torsdag før sigershow som Tommy og Heather deltar på.</li> <li>•</li> </ul>	Lisbeth Tommy
	<b>Neste møte</b>	<b>11. september 19:30 Skyp</b>	
*	Gamle saker som ikke er utført ennå	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Hva gjelder for norske hunder som skal til kåring i Tyskland? K-test, er denne anerkjent i Tyskland? Dette må vi ha skriftlig slik at vi får informert medlemmer.</li> <li>• Brev fra Margit von Dorsen, hvem kan stoppe tyske kåringdommere å dømme hunder på kåring i Norge. Hva skal til for å endre?</li> </ul>	Tommy